
Referat af bestyrelsesmøde hos Michael den 27/5 2014 
Tilstede: Anne, Søren, Kai, Michael, Kirsten, Bjarne Emil 

1) Opfølgning på sag vedr. støj ved basket-spil i runder 2 (Søren) 
Søren har sendt et meget fint brev til parterne i sagen der forklarer bestyrelsens holdning om at 
udvise mere tolerence, samt at beboerne internt prøver at få en fornuftlig dialog i gang. 
Der har ikke været henvendelser fra nogen af parterne efterfølgende, så bestyrelsen anser denne 
sag for lukket den indtil vi eventuelt hører mere fra nogen af parterne. 
 

2) Opfølginng på svar fra Rebild Kommune vedr. snerydning (Michael) 
Svaret fra kommunen bliver fremlagt på arbejdsdagen og ophængt på opslagstavlen. 
Bestyrelsen vil appelere til beboere med hæk mod vej i runder 2 om at klippe hækken ind så der er 
mere plads til aflægning af sne. Det vil også skabe bedre oversigsforhold på vejen. 
På generalforsamling 2015 vil emnet taget op igen. 
 

3) Kort orientering om sommerfest fra sommerfest-udvalget (Bjarne) 
Bjarne informerer om at der er reserveret telt, borde, stole og at gulvet skal hentes i Gl. Skørping. 
Det besluttes at opsætte reklameskilt ved indkørslen nogle dage før sidste tilmelding. 
 

4) Status på hjemmeside-opdatering (Michael) 
Michael orienterer kort om hjemmesiden. Det største udestående er at få billederne lagt om så alle 
kan uploade billeder. Michael og John skal snakke sammen omkring hvordan dette gøres nemmest.  
 

5) Planlægning af arbejdsdag 

 Bomme repareres. Kirsten foreslår at læge natursten på stierne i stedet for bomme. Dette 
synes bestyrelsen er en god idé at prøve, så på arbejdsdagen er der en gruppe der henter 
nogle sten til at lægge ud. Kai kontakter Bernd og/eller Bundgård for at høre om vi må 
hente nogle marksten. 

 Fodboldbane trimmes. Idet generalforsamlingen har besluttet ikke at bruge for mange 
penge til vedligeholdelse prøver vi at bestille noget jord og køre det på hvor der er huller. 

 Der mangler sand i sandkasser. 
Kai bestiller 3m sand og 3m jord af Kurt til levering på grusvej ved stor legeplads 

 Fjerne rive på overdrev. Der ligger et traktorredskab på overdrevet der bør fjernes da det 
ikke bruges. En gruppe kan gøre det på arbejdsdagen 

 Sven Bråten vil gerne være med til at planlægge MTB-sporet på overdrevet på 
arbejdsdagen.  

 Grenbeskæring v. runder 3.  

 Orientering om brev fra kommunen vedr. snerydning 

 Kirsten bestiller nye gynger til gyngestativ 

 Indkøb af mad (Kai, Søren) 

 Michael sender SMS ud og Anne hænger plakat på opslagstavlen 
 

6) Skt. Hans fest 
Grundejerforeningen arrangerer det ikke, men der bliver forsøgt tændt bål på overdrevet ved 
runder 1 som sædvanligt. 
 

7) Evt. 



1. Beplantning 
Bestyrelsen opfordrer til at beboere opfylder lokalplanen mht. beplantning af bøgehæk i 
skel i runderne. 

2. Anne ophænger invitation til havefest på opslagstavlen  
 

Næste møde er mandag 20/10-14 19.30 hos Kai i nr. 2. 

Referent: Michael 


